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Fråga till äldre & omsorgsnämndens ordförande 
Tony Thoren 

Med anledning av att jag blivit kontaktad av oroliga och faktiskt rätt 
upprörda anhöriga så lade jag ett ledamotsinitiativ gällande äldres 
munhälsa i äldre & omsorgsnämnden. 

Bland annat så innehöll initiativet en vädjan till den styrande majoriteten att 
se till att de äldre på Björkbacken skulle erbjudas en undersökning av sina 
tänder. 

Detta för att vi och de anhöriga skulle kunna känna oss trygga med att de 
äldre inte likt de exempel som gavs till mig av anhöriga led av en 
undermålig tandhälsa. 

Nu kommer ju mitt initiativ enligt beredningshandlingar att avslås vid 
kommande nämnd och därav ställer jag den här frågan till Tony Thoren 
Liberalerna som är högst politiskt ansvarig för kommunens äldreomsorg. 

Känner sig Liberalernas ordförande i nämnden Tony Thoren som högst 
politiskt ansvarig för äldreomsorgen sig trygg med att äldres munhälsa på 
Björkbacken inte kräver ytterligare insatser av det slag som nämnts i 
frågan? 

 

Peter Freij (M)   


